

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

[Texte]

Monday, November 21, 1983

• 2001

The Chairman: Order, please.

The committee will proceed to consider its order of reference dated Friday, November 18, 1983, relating to Bill C-170. I would ask the Clerk of the Committee to read the order of reference.

The Clerk of the Committee: Ordered:

That Bill C-170, an Act to authorize investment in and the provision of financial assistance to the Atlantic Fisheries for the purpose of restructuring certain fishery enterprises, be referred to the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

The Chairman: In accordance with Standing Order 79(1), Clause 1 of the bill, which is the short title, is stood.

If the committee agrees, I will call Clause 2 and open a general discussion of the bill.

Some hon. Members: Agreed.

On Clause 2

The Chairman: Before starting with our witnesses, I will have the clerk pass out the list that he has prepared of witnesses from now until Wednesday night. I would suggest that we discuss this after our last witness is heard tonight. So we will not stop the proceedings right now to discuss it. I will have you look at it, and then we can have a discussion after we have heard our witnesses.

I would like to welcome our first witness on this bill, the Hon. R.B. Pratt, Minister of Fisheries and Labour, Province of Prince Edward Island. I know he has with him his deputy, Mr. Harry O'Connell, Assistant Deputy Minister of the Department of Fisheries and Labour for the Province of Prince Edward Island.

I would ask if you have a few words for the committee before we open it up to discussion.

Hon. R.B. Pratt (Minister of Fisheries and Labour, Province of Prince Edward Island): Madam Chairman, we appreciate being called up here this evening even though it was at very short notice. I had asked my deputy to prepare this. He was up here Friday to prepare this over the weekend and have it ready for us to catch a plane out here this afternoon.

I might point out at this time that I am a new minister of a very few days in this portfolio and I will be depending heavily upon my deputy to keep me informed and keep me on the proper track that is most valuable to our resources and to the industry in Prince Edward Island.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

[Traduction]

Le lundi 21 novembre 1983

Le président: À l'ordre, s'il vous plaît.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du vendredi 18 novembre 1983 se rapportant au projet de loi C-170. Je demanderais au greffier du Comité de bien vouloir nous lire cet ordre de renvoi.

Le greffier du Comité: Il est ordonné:

Que le projet de loi C-170, Loi visant la restructuration de certaines entreprises grâce au concours financier apporté au secteur des pêches de l'Atlantique, soit renvoyé au Comité permanent des pêches et des forêts.

Le président: Conformément au Règlement 79(1), nous réservons l'article 1 du projet de loi, titre abrégé.

Si le Comité est d'accord, je mettrai l'article 2 en délibération.

Des voix: D'accord.

Article 2

Le président: Avant de donner la parole à nos témoins, je demanderais au greffier de distribuer la liste des témoins qui comparaitront jusqu'à mercredi soir. Nous pourrions en discuter lorsque nous aurons fini d'entendre notre dernier témoin. De cette façon, nous ne nous interrompons pas pour parler de cette question.

J'aimerais souhaiter la bienvenue à notre premier témoin, le ministre des Pêches et du Travail de la province de l'Île-du-Prince-Édouard, l'honorable R.B. Pratt. Il est accompagné de son sous-ministre, M. Harry O'Connell, sous-ministre des Pêches de la province de l'Île-du-Prince-Édouard.

Vous avez peut-être quelques remarques préliminaires à faire avant que nous ne commencions la discussion, monsieur le ministre.

L'honorable R.B. Pratt (ministre des Pêches et du Travail, province de l'Île-du-Prince-Édouard): Madame le président, nous apprécions avoir été invités ce soir, même dans un délai aussi bref. J'ai demandé à mon sous-ministre de préparer ma déclaration, ce qu'il a fait au cours du week-end, afin qu'elle soit prête pour ce soir.

Je vous signalerai tout d'abord que je suis un nouveau ministre et que je n'occupe mes fonctions que depuis quelques jours. Je dépendrai donc de mon sous-ministre pour certains renseignements. Il veillera aussi à ce que je ne m'égare pas dans ce sujet qui est d'une importance vitale pour l'Île-du-Prince-Édouard.